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PROTOKÓŁ 

z LII w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie  

z dnia 28 grudnia 2022 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:19 
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Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski - radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Waldemar Krogulec). 

 

Przewodniczący RM na sekretarza obrad powołał radnego Waldemara Krogulca. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji (projekt 

porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę Miejska bez uwag i zastrzeżeń. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 7 poruszyła problem z nieterminowym odbiorem 

śmieci przez firmę wywozową, który nie pokrywa się z datami zamieszczonymi w Harmonogramie 

odbioru odpadów od mieszkańców. 

 

Pani Halina Ostrowska - Sołtys wsi Krzyżka poinformowała, że inwestycja budowy drogi na 

Krzyżce jest już prawie ukończona. Droga na Krzyżce miała być budowana od wiaduktu do końca 

wioski a droga jest budowana mniej więcej 50m od wiaduktu. 

 

Pani Teresa Sułek - Przewodnicząca Osiedla Nr 7 wskazując na zły stan drogi obok sklepu DINO 

prosiła Urząd Miasta i Gminy o podjęcie działań i wysypanie w tym rejonie kruszywa i wyrównanie 

drogi. Być może jest to obowiązek i zadanie firmy przeprowadzającej remont, która już zakończyła 

prace w tym roku, ale bezpieczeństwo mieszkańców jest najważniejsze. 
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Pan Jacek Uba - Sołtys wsi Mostki zwrócił się z prośbą do Burmistrza MiG o bieżącą naprawę dróg 

prowadzących do sołectwa Mostki, które po ostatnich roztopach są w fatalnym stanie. 

 

 

6. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wnioskował w sprawie naprawy w nawierzchni 

drogi (dziura w jezdni) łączącej ul. Kielecką ze sklepem Biedronka. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM wnioskował o naprawę nawierzchni drogi 

łączącej Ostojów z Jędrowem. 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza MiG : 

- w temacie Harmonogramu wywozu śmieci poinformował, że w m-cu grudniu było trochę 

problemów z dojechaniem do niektórych posesji i odbiorem odpadów. Mieliśmy interwencje                           

od mieszkańców. Mieliśmy problem z odśnieżaniem, ze sprzętem, który służy do odśnieżania. 

Mieliśmy awarię jednego z ciągników odśnieżających drogi. Firma odbierająca odpady nie mogła 

wszędzie dojechać. Na dzień dzisiejszy śmieci zostały odebrane; 

- w temacie drogi na Krzyżce poinformował, ze dokumentacja projektowa budowy drogi została 

opracowana od terenu kolejowego do granic Gminy i tak to zadanie zostało zrealizowane; 

-w temacie ul. Mickiewicza poinformował, że po roztopach nawierzchnia pokryta masą bitumiczna 

rozmiękła, przejezdność jest w niektórych miejscach fatalna. W sprawie nawierzchni przy  sklepie 

Dino interweniowaliśmy aby przed okresem świątecznym tą nawierzchnię poprawić, poprawić 

przejezdność na ul. Mickiewicza, na ul. Berezów. Obecny okres pogodowy nie sprzyja pracą 

naprawczym, nawierzchnie są nasiąknięte, każda naprawa jest na chwilę.  Mimo tego drogi 

najbardziej uczęszczane (jak np. wygon) spróbujemy w tym tygodniu naprawić; 

- ubytek w nawierzchni obok sklepu Biedronka jest w prywatnym terenie, występowaliśmy                          

do właściciela o naprawę tego miejsca. Ponowimy wniosek. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy w 

Suchedniowie za okres od 27 października 2022 r. do 28 grudnia 2022 r.  przedstawiła Pan 

Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (Informacja w załączeniu do protokołu). 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do 

przewozu przez rodziców dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy 

Suchedniów do szkół i placówek edukacyjnych. 

9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

9.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 
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9.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

9.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

9.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

służącego do przewozu przez rodziców dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie 

Gminy Suchedniów do szkół i placówek edukacyjnych. 

 

Uchwała Nr 337/LII/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

służącego do przewozu przez rodziców dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie 

Gminy Suchedniów do szkół  i placówek edukacyjnych stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do 
przewozu przez rodziców dzieci niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Suchedniów do 
szkół i placówek edukacyjnych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 
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6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                 

w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 338/LII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na 

lata 2023 - 2038. 

11.a. prezentacja teamatu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2023-2038, 
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Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała uchwałę nr 91/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 6 grudnia 2022 r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Suchedniów  na lata 2023-2038.  
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Skład Orzekający RIO.  

11.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

 

11.d. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

11.e. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

11.f. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec - 

Przewodniczący Komisji. 

11.g. opinia Komisji Rewizyjnej, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Stępień - 

Przewodnicząca Komisji. 

11.h. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.i. głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2023 - 2038. 

 

Uchwała Nr 339/LII/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2023 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 
2023 - 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2022 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2023 rok. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt budżetu Gminy Suchedniów na 2023 rok przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca 

Burmistrza (projekt uchwały wraz z załączonym projektem budżetu stanowi załącznik                             

do protokołu). 
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12.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Suchedniów na 2023 rok, 

 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 90/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 grudnia 2022 r.                            

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Suchedniów na 2023 rok (uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Skład Orzekający RIO.  

12.c. odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Suchedniów na 2023 rok, 

 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 89/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 6 grudnia 2022 r. w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Suchedniów na 2023 rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Skład Orzekający RIO stwierdził, że Gmina Suchedniów ma możliwość sfinansowania 

planowanego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok deficytu budżetu w kwocie 5.362.135,80 

zł. 

12.d. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu na 2023 r.) przedstawiła Pani 

Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

12.e. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu na 2023 r.) przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Przewodniczący Komisji. 

12.f. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu na 2023 r.) przedstawił Pan 

Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

12.g. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu na 2023 r.) przedstawił Pan 

Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji. 

12.h. opinia Komisji Rewizyjnej, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu na 2023 r.) przedstawiła Pani 

Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji. 

12.i. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 
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12.j. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2023 rok. 

 

Uchwała Nr 340/LII/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2023 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

 

13. Sprawy różne. 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5 pytała jakie są plany władz Gminy w stosunku 

do budynku przy ul. Ogrodowej, w którym siedzibę miała SSP Nr 1. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, ze budynek wykorzystywany jest cały 

czas dla potrzeb SSP Nr 1. Działa jako zaplecze, jako magazyn dla szkoły. Teren wokół budynku 

okresowo wykorzystywany jest jako parking w sytuacjach gdy mamy dużo gości w Ośrodku Sportu 

i Rekreacji. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LII-ej w kadencji 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

      Protokołował                                     Sekretarz obrad                                 Przewodniczący 

                                                                                                                            Rady Miejskiej 

 

 

Mariusz Ślusarczyk                             Waldemar Krogulec                           Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedni%C3%B3w
https://www.suchedniow.bip.doc.pl/
https://www.suchedniow.pl/

